

| 計畫編號 | 計畫主持人 | 單位 | 職稱 | 中文計畫名稱 | 英文計畫名稱 |
|---------------|-------|----------|----|--|---|
| KMUH103-10V03 | 辛錫璋 | 內分泌新陳代謝科 | 教授 | 異常脂蛋白和高葡萄糖經由RBP4接受器誘發肝臟和脂肪發炎及纖維化 | Atherogenic Lipoproteins and High Glucose Induce Inflammation and Fibrosis in Liver and Adipose tissue via RBP4 Receptor Signaling |
| KMUH103-10V04 | 莊萬龍 | 肝膽胰內科 | 教授 | 慢性C型肝炎抗病毒治療療效與代謝相關及心血管疾病之風險評估台灣全國性臨床世代研究 | The association of interferon-based therapy with risks of metabolism disorders and cardiovascular diseases in chronic hepatitis C patients –A nationwide clinical cohort study in Taiwan |
| KMUH103-10V05 | 陳英富 | 心臟血管外科 | 教授 | A型急性主動脈剝離症的病人基於臨床缺血性型態的不同，預測手術危險的研究：Penn classification 有效性的再考慮以及它與生物標記的相對關係 | Study of Mortality Risk Stratification Based on Presentation of Ischemic Pattern in Patients with Acute Type A Aortic Dissection: Reconsideration of the Validation of the Penn Classification and Biomarkers |
| KMUH103-10V07 | 蔡英美 | 婦產部 | 教授 | 內膜異位症免疫調控因子之促血管新生作用之機制探討 | Study on the Angiogenic Mechanism of Immunomodulatory Cytokine(s) in the Pathogenesis of Endometriosis |
| KMUH103-10V09 | 藍政哲 | 皮膚科 | 教授 | 糖尿病傷口癒合不良之研究：著重於皮膚角質細胞啟動之血管新生過程之影響 | Impaired diabetic wound healing: Focusing on keratinocyte initiated angiogenic process |